

SOLUTIONS

مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC

P. O. Box 8081

Dubai, United Arab Emirates
Tel: +971 4 375 5555
Fax: +971 4 375 5500

Fax : +971 4 375 5500 Web: www.empower.ae

Date: 06 November 2025

H.E. Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority Abu Dhabi-United Arab Emirates

Mr. Hamed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai- UAE

Subject: Results of Board of Directors Meeting of Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC (the "Company")

Dear Sir,

We would like to inform you that the Company's Board of Directors held its meeting on Thursday, November 6, 2025, at 9:00 AM, and the following has been resolved:

- Approved the interim condensed consolidated financial statements for the nine-month period ended 30 September 2025.
- 2. Discussed and approved regular matters and any other business of the Company.

التاريخ: 06 نوفمبر 2025

سعادة وليد سعيد عبد السلام العوضي الموقر الرئيس التنفيذي هيئة الأوراق المالية والسلع أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

> السيد / حامد علي الموقر الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي — الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع ("الشركة")

تحية طيبة وبعد،

نحيط سعادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع يوم الخميس الموافق 06 نوفمير 2025 في تمام الساعة التاسعة صباحاً، وتمت اتخاذ القرارات التالية:

- 1. تمت الموافقة على البيانات المالية الموجزة الموحدة المرحلية لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2025.
- تمت مناقشة أمور اعتيادية وما يستجد من أعمال للشركة والموافقة عليها.

Yours Faithfully,

تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

On behalf of Emirates Central Cooling Systems Corporation PJSC.

نيابةً عن مؤسسة الإمارات لأنظمة التبريد المركزي ش.م.ع.

Ahmad Bin Shafar Chief Executive Officer أحمد بن شعفار الرئيس التنفيذي



